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Załączniki: 
 

1. Lista obecności radnych. 

2. Protokół z głosowania nad przyjęciem protokołu z XI Sesji Rady Miasta Zielonka. 

3. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Zielonka o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnm. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zielonka z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Uchwała Nr XII/93/25 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisariatu 

Policji w Zielonce za okres od dnia 1 stycznia 2024 r. do dnia 31 grudnia 2024 r. 

6. Protokół z głosowania w/w uchwały. 

7. Uchwała Nr XII/94/25 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Zielonce za 2024 rok. 

8. Protokół z głosowania w/w uchwały. 

9. Uchwała XII/95/25 zmieniająca uchwałę budżetową Miasta Zielonka na rok 2025. 

10. Protokół z głosowania w/w uchwały. 

11. Uchwała Nr XII/96/25 zmieniająca uchwałę o Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Zielonka na lata 2025 – 2040. 

12. Protokół z głosowania w/w uchwały. 

13. Uchwała Nr XII/97/25 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi 

przewozów autobusowych środkami lokalnego transportu zbiorowego 

współfinansowanych przez Miasto Zielonka. 

14. Protokół z głosowania w/w uchwały. 
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Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miasta Zielonka. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zielonka z działalności w okresie międzysesyjnym,  

w tym: 

a) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego; 

b) informacja dotycząca realizacji zadań z zakresu Obrony Cywilnej  

i Reagowania Kryzysowego za rok ubiegły; 

c) sprawozdanie z zakresu ochrony środowiska i jego zasobów. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisariatu Policji  

w Zielonce za okres od dnia 1 stycznia 2024 r. do dnia 31 grudnia 2024 r. (Druk Nr 94) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zielonce za 2024 rok. (Druk Nr 95) 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Zielonka na rok 2025.  

(Druk Nr 96) 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Zielonka na lata 2025-2040. (Druk Nr 97) 

9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozów 

autobusowych środkami lokalnego transportu zbiorowego współfinansowanego przez 

Miasto Zielonka. (Druk Nr 98) 

10. Pytania ustne, wnioski i oświadczenia Radnych. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Przyjęty porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miasta Zielonka. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Zielonka z działalności w okresie międzysesyjnym,  

w tym: 

a) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego; 

b) informacja dotycząca realizacji zadań z zakresu Obrony Cywilnej  

i Reagowania Kryzysowego za rok ubiegły; 

c) sprawozdanie z zakresu ochrony środowiska i jego zasobów. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisariatu Policji  

w Zielonce za okres od dnia 1 stycznia 2024 r. do dnia 31 grudnia 2024 r. (Druk Nr 94) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zielonce za 2024 rok. (Druk Nr 95) 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Zielonka na rok 2025.  

(Druk Nr 96) 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Zielonka na lata 2025-2040. (Druk Nr 97) 

9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozów 

autobusowych środkami lokalnego transportu zbiorowego współfinansowanego przez 

Miasto Zielonka. (Druk Nr 98) 

10. Pytania ustne, wnioski i oświadczenia Radnych. 

11. Zamknięcie sesji. 
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XII Sesja Rady Miasta Zielonka odbyła się 27 lutego 2025 r. w Urzędzie Miasta Zielonka 

przy ul. Lipowej 5. Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta Zielonka – 

Andrzej Marek Grodzki. Obecnych na sesji 14 radnych /lista obecności – załącznik nr 1/, 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zielonka – Sławomir Mocarski, Burmistrz Miasta 

Zielonka – Kamil Michał Iwandowski, Z-ca Burmistrza Miasta – Tomasz Pieloszczyk - 

nieobecny, Skarbnik Miasta – Monika Sopińska - nieobecna, Sekretarz Miasta – Renata 

Jóźwiak, Radca Prawny – Żaneta Bartoszek. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miasta o godz. 18:00 otworzył sesję i powitał radnych, Burmistrza 

Miasta, Sekretarz Miasta, Panią Mecenas, zaproszonych gości sprawozdawców 

Komendanta Komisaratu Policji w Zielonce Pana Mariusza Barańskiego i Prezesa 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce Pana Michała Kozioła, mieszkańców przybyłych 

na sesję, osoby uczestniczące w posiedzeniu sesji drogą elektroniczną, pracowników 

obsługujących sesję. 

 

Przewodniczący Rady Miasta na podstawie listy obecności stwierdził, że na posiedzeniu 

sesji jest obecnych 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Miasta wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

/załącznik nr 1/ 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż porządek obrad został dostarczony radnym 

wraz z materiałami na sesję, był rozplakatowany na terenie miasta oraz zamieszczony na 

stronie internetowej miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o zmianę porządku 

obrad. 

Brak wniosków. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż projekt protokołu z XI Sesji Rady Miasta był 

wyłożony w Biurze Rady Miasta oraz zamieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej od 

dnia 17 lutego 2025 r. Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż nie wpłynęły żadne 

uwagi do treści protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma w tej chwili uwagi 

do treści protokołu. 

Brak uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził głosowanie Protokołu Nr XI/25 z dnia  

30 stycznia 2025 r. 

 

Głosowanie: 

za – 14 radnych: 
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Abramczyk A., Ducki K., Grodzki A.M., Jagliński Ł., Moczarski S., Nicole–Urbanowicz J., 

Ochocińska R., Ostrowski P., Pietruszka P., Radziszewski E., Słowik S., Szklarski T., 

Wołujewicz T., Wójcik J. 

przeciw – 0 radnych 

wstrzym. się – 0 radnych 

Nieobecna – Jankowska M. 

udział w głosowaniu wzięło: 14 radnych 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym. Poinformował, iż zajmował się korespondencją, która wpływała do Rady 

Miasta, jej dekretowaniem i rozdysponowywaniem do odpowiednich komisji oraz bieżącym 

koordynowaniem spraw Rady, kierowaniem projektów uchwał do Komisji stałych Rady 

Miasta, przygotowaniem i skierowaniem do porządku obrad sesji dwóch uchwał 

dotyczących sprawozdań z działalności Policji w Zielonce i z działalności Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Zielonce.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w okresie międzysesyjnym wziął udział  

w spotkaniach /załącznik nr 3/: 

• 16 lutego 2025 r. uczestniczył w koncercie dla małżonków, którzy w latach ubiegłych 

obchodzili 50-lecia małżeństwa. 

• 27 lutego 2025 r. uczestniczył w celebrowaniu “tłustego czwartku” częstując 

mieszkańców pączkami. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zielonka zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

do sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Brak pytań. 

 

Ad. 4 

Burmistrz Miasta przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym,  

w tym: 

• sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego; 

•  informacja dotycząca realizacji zadań z zakresu Obrony Cywilnej I Reagowania 

Kryzysowego za rok ubiegły; 

•  sprawozdanie z zakresu ochrony środowiska i jego zasobów. 

 

Burmistrz Miasta Zielonka wydał 14 zarządzeń w sprawie: 

 

• zmian w budżecie Miasta Zielonka na 2025 r.; 
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• zmiany planu finansowego Urzędu Miasta Zielonka na 2025 rok; 

• zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz 

innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami 

na 2025 rok; 

• powołania komisji do przeprowadzenia postępowania polegającego na przejęciu 

nieruchomości; 

• zmian w budżecie Miasta Zielonka na 2025 r.; 

• powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na roboty budowlane prowadzonego w trybie 

podstawowym na podstawie art. 275 pkt 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. 

 - Prawo zamówień publicznych (t. j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1320), pn.: „Budowa drogi 

gminnej ul. gen. Ottokara Brzozy-Brzeziny w Zielonce na ode. Od ul. Kasztanowej 

do ul. Wojska Polskiego; 

• powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na roboty budowlane prowadzonego w trybie 

podstawowym na podstawie art. 275 pkt 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. 

 - Prawo zamówień publicznych (t. j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1320), pn.: Przebudowa, 

nadbudowa i remont budynku przy ul. Wyszyńskiego 7D w Zielonce - miejsca 

aktywności i integracji społecznej; 

• zmian w budżecie Miasta Zielonka na 2025 r., 

• wydzielenia pomieszczeń tymczasowych z mieszkaniowego zasobu gminy; 

• powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na dostawy prowadzonego w trybie podstawowym na 

podstawie art. 275 pkt 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. - Prawo zamówień 

publicznych (t. j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1320), pn.: Zakup i dostawa fabrycznie 

nowego ciągnika rolniczego wraz z zamontowanym ładowaczem czołowym; 

• powołania Komisji Stypendialnej ds. stypendiów i nagród sportowych na rok 2025; 

• zmieniającej zarządzenie w sprawie powołania Zespołu do spraw Kontroli 

Zarządczej; 

• ustalenia wysokości dodatków motywacyjnych i funkcyjnych dla dyrektorów szkół 

 i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Zielonka; 

• przyznania nagród i stypendiów sportowych na 2025 rok.  

 

Burmistrz Miasta Zielonka skierował do Rady Miasta 2 projekty uchwał w sprawie: 

• zmieniająca uchwałę budżetową Miasta Zielonka na rok 2025; 

• zmieniająca Uchwałę o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Zielonka na lata 

2025-2040. 

 

I. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach 

podstawowych przez jednostkę samorządu terytorialnego - Załącznik nr 1 do 

sprawozdania 

II. Informacja dotycząca realizacji zadań z zakresu Obrony Cywilnej, Zarządzania 

Kryzysowego oraz Spraw Obronnych za 2024 r. - Załącznik nr 2 do sprawozdania 

III. Sprawozdanie z zakresu ochrony środowiska i jego zasobów za 2024 r. - 
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Załącznik nr 3 do sprawozdania 

IV. Wykonywanie bieżących obowiązków służbowych (uczestnictwo w spotkaniach 

roboczych, naradach, dyżury burmistrza) - Załącznik nr 4 do sprawozdania 

V. Zakres realizacji uchwał przekazany do wykonania Burmistrzowi Miasta Zielonka 

 - Załącznik nr 5 do sprawozdania. 

 

Burmistrz Miasta Zielonka przedstawił Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych 
przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2024 r.-  załącznik nr 1 do sprawozdania 
 

Burmistrz poinformował, iż analizie został poddany rok 2024, gdzie nauczyciel 

poczatkujący miał wskaźnik na poziomie 120% i średnie wynagrodzenie w okresie od  

1 stycznia do 31 stycznia 2024 r. wynosiło 6354,58 zł. Łączne nakłady finansowe 

poniesione dla nauczycieli początkujących wynosiły 5 302 151,99 zł, nauczyciel 

mianowany miał wskaźnik na poziomie 144% i średnie wynagrodzenie w okresie od  

1 stycznia do 31 stycznia 2024 r. wynosiło 7453,47 zł, łączne nakłady finansowe 

poniesione dla nauczycieli minowanych wynosiły 7 539 643,58 zł, nauczyciel 

dyplomowany miał wskaźnik 184% i w okresie od 1 stycznia do 31 stycznia 2024 r. 

wynagrodzenie wynosiło 9523,88 zł, natomiast łączne nakłady finansowe poniesione na 

nauczycieli początkujących wynosiło 5 302 1151,99 zł, nakłady finansowe poniesione  na 

nauczycieli mianowanych wynosiły 7 539 643,58 zł, natomiast nauczycieli dyplomowanych 

wynosiły 15 233 193,18 zł. Przedstawione wskaźniki są naturalną konsekwencją wzrostu 

wynagrodzeń wobec lat ubiegłych, a ze względu na jakośc kształcenia jest to naturalne 

 i zasadne. 

 

Burmistrza Miasta Zielonka przedstawił informację dotycząca realizacji zadań z zakresu 

Obrony Cywilnej, Zarządzania Kryzysowego oraz Spraw Obronnych za 2024 r. w zakresie 

obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego - załącznik nr 2 do sprawozdania 

 

W roku 2024 wykonywano szereg zadań w zakresie planowania i organizacji ratownictwa 

na terenie Miasta: 

• Na bieżąco aktualizowano cała posiadaną dokumentację planistyczną. 

• Opracowano nowy Plan Zarządzania Kryzysowego. 

• Stanowisko ds. obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego uczestniczyło 

w cotygodniowych treningach Systemu Wykrywania i Alarmowania oraz 

utrzymywało w pełnej sprawności i gotowości urządzenia systemu łączności  

i powiadamiania służb oraz inspekcji. 

• Opracowano projekt planu budżetu obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego, 

harmonogramy wydatków oraz sprawozdania z wykonania przyznanego budżetu. 

• Przeprowadzono szkolenia z zakresu wybranych aspektów Obrony Cywilnej 

i Zarządzania Kryzysowego. 

 

W zakresie spraw obronnych; 

1. Opracowano, zatwierdzono i zrealizowano następujące dokumenty: 

• Ankietę do Narodowego Kwestionariusza Poza-militamych Przygotowań 
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Obronnych, 

• Plan zasadniczych przedsięwzięć w zakresie poza-militarnych przygotowań 

obronnych w Gminie Zielonka na 2024 rok. 

2. Realizowano wnioski Wojskowe Centrum Rekrutacji (WCR) Warszawa Praga  

o nałożenie świadczeń rzeczowych przeprowadzono 3 postępowania administracyjne 

wydano 3 decyzje administracyjne. 

3. Współpracowano z WCR i WSZW w sprawach związanych z rekompensacją - wypłatą 

świadczeń związanych z utratą wynagrodzenia w czasie ćwiczeń wojskowych. 

 

Inne informacje 

• Uczestniczono w konferencjach oraz szkoleniach i ćwiczeniach realizowanych 

przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki w Warszawie oraz Starostwo Powiatowe 

w Wołominie. 

• Przeprowadzono coroczne posiedzenie Zespołu Zarządzania Kryzysowego w celu 

przygotowania do okresu zimowego.  

• Koordynowano i nadzorowano działania w przypadku występujących sytuacji 

kryzysowych (awarie technicznych, nagłe zmiany warunków atmosferycznych 

oblodzenia, śnieżyce i inne). Należy zauważyć, iż w 2024 r. nie odnotowano sytuacji 

noszących znamiona sytuacji kryzysowej. 

• Koordynowano i nadzorowano działania związane z problemem osób bezdomnych 

w sytuacji bardzo dużych mrozów. 

• Prowadzono stałą współpracę z poszczególnymi komórkami Urzędu Miasta 

w Zielonce, Ośrodkiem Pomocy Społecznej, CUW, Policją i Ochotniczą Strażą 

Pożarną, PWiK, ZGK. 

• Prowadzono stały nadzór nad poziomem wody w rzece Długa, pod kątem stanu 

zagrożenia powodziowego oraz stanem wałów przeciwpowodziowych. 

• Przeprowadzono trening z zakresu sprawdzenia działania syren alarmowych w tym 

w dniu 1 sierpnia 2024 r. oraz uczestniczono w ćwiczeniach wojewódzkich. 

• Podjęto współpracę i koordynowano działania z Komisariatem Policji w Zielonce 

w zakresie służb ponadnormatywnych. 

• Koordynowano działania związane z odławianiem bezpańskich psów oraz dzikich 

zwierząt. 

• Przeprowadzono przegląd i konserwację systemu ostrzegania (SWO) syreny 

alarmowe. 

• Analizowano zapisy monitoringu i zabezpieczano (zgrywano na nośniki cyfrowe) 

stosowne nagrania na potrzeby prowadzonych przez organy Policji, postępowań 

przygotowawczych. 

• Prowadzono rozliczenie środków finansowych na działalność OSP w Zielonce oraz 

rozliczenia służb ponadnormatywnych Policji. 

• Udzielano porad i przekazywano informację zaniepokojonym mieszkańcom 

zwracającym się z pytaniami w przedmiocie zachowań bezpiecznych oraz sposobu 

ukrycia na wypadek ewentualnego wystąpienia zagrożenia militarnego ze strony 

Rosyjskiej. 

• Koordynowano w UM Zielonka, działania związane z wprowadzeniem na terenie 
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kraju, przez prezesa Rady Ministrów, podwyższonego stopnia alarmowego zakresu 

cyberbezpieczeństwa. 

• W 2024 r. przygotowano dokumentację w tym wezwania oraz uczestniczono 

w pracach komisji poborowej przy Starostwie Powiatowym w Wołominie dotyczącej 

rejestracji poborowych z rocznika 2005 łącznie 110 osób. Podjęte czynności 

pozwoliły aby frekwencja wyniosła blisko 100 %. 

• Kontrola z zakresu kwalifikacji wojskowej przeprowadzona przez pracowników 

• Wydziału Kontroli Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie dała wynik 

dobry. 

• Kontrola przeprowadzona przez Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego 

Starostwa Powiatowego w Wołominie z zakresu Zarządzania Kryzysowego, Spraw 

Obronnych i elementów Obrony Cywilnej, dała wynik bardzo dobry. 

 

Przyznane przez Radę środki finansowe w ramach dotacji celowych 

• 170 tyś. na funkcjonowanie OSP wykorzystano w 100 %, 

• dotacja z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 98 600 zł, została 

wykorzystana w 100% na remont pomieszczeń strażnicy OSP w Zielonce. 

• na służby ponadnormatywne Policji wykorzystano środki w wysokości ponad 

90 tyś. zł co pozwoliło na wygenerowanie ponad 170 dodatkowych patroli 

policyjnych na terenie miasta. 

• 20 tyś zł przeznaczono na nagrody dla policjantów za szczególne osiągnięcia 

w służbie. 

• 170 tyś. zł. przeznaczono na zakup dwóch radiowozów oraz zakup sprzętu 

biurowego i wyposażenia ( fotele, drukarki, niszczarki i inne ) dla Komisariatu 

Policji w Zielonce. 

• 2 tyś. zł. wydatkowano na zakup worków dla celów przeciwpowodziowych do 

gminnego magazynu OC. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił roczne sprawozdanie z zakresu ochrony środowiska 

 i jego zasobów za 2024 rok na podstawie uchwały Nr VII/43/15 Rady Miasta Zielonka  

z dnia 26 marca 2015 r. - załącznik nr 3 do sprawozdania 

 

 

1. Obszary chronione. 

Na terenie m. Zielonka utworzonych jest 5 obszarów chronionych:  

• rezerwat przyrody Bagno Jacka 

• Warszawski Obszar Chronionego Krajobrazu 

• obszar Natura 2000 Strzebla Błotna w Zielonce 

• obszar Natura 2000 Poligon Rembertów 

• Mosty Kalińskie 

 

2. Gospodarka odpadami 
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Odbiór eternitu 

 

W 2024 roku odebrano z 13 nieruchomości na terenie miasta 15,33 Mg wyrobów 

zawierających azbest, w ramach współpracy ze Starostwem Powiatu Wołomińskiego. 

Odbiór i utylizacja eternitu została sfinansowana ze środków Starostwa Powiatu 

Wołomińskiego. 

 

Postępowania w sprawie decyzji środowiskowych dla inwestycji związanych z gospodarką 

Odpadami. 

W 2024 roku nie wpłynął żaden wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach związanej z gospodarką odpadami. 

 

3. Utrzymanie zieleni. 

 

Usuwanie drzew i krzewów z terenu Miasta Zielonka. 

• usunięto 91 szt. drzew z terenów publicznych, na podstawie zezwoleń wydanych 

przez Starostę Wołomińskiego; 

 

Usuwanie drzew i krzewów z nieruchomości mieszkańców miasta. 

• wniesiono 95 zgłoszeń dot. usunięcia drzew od osób fizycznych, z czego  

2 zgłoszenia zakończyły się sprzeciwem; 

• wydano 37 decyzji dla innych podmiotów niż osoby fizyczne, w tym 2 zakończyły 

się odmową w stosunku do części drzew wskazanych we wnioskach; 

 

Pielęgnacja drzew na terenie Miasta Zielonka. 

 

Pielęgnacji poddano 276 szt. drzew rosnących na terenie Miasta Zielonka. 

Pielęgnacji poddano 14 szt. drzew - pomników przyrody rosnących na terenie Miasta 

Zielonka. Zniesiono formę ochrony przyrody z drzewa - dębu szypułkowego rosnącego na 

terenie nieruchomości przy ul. Sienkiewicza 63 w Zielonce.  

 

Nasadzenia roślinności na terenie miasta Zielonka w roku 2024. 

• nasadzenia przy Skateparku - 150 szt.; 

• nasadzenia na skarpie przy budynku urzędu - 100 szt.; 

• nasadzenia wzdłuż ul. Dziennikarskiej - 10 szt.; 

• nasadzenia przy kapliczce przy ul. Kościuszki - 112 szt.; 

• nasadzenia przy placu zabaw przy ul. Żabiej 130 szt.; 

• nasadzenia wzdłuż ul. Długiej - 935 szt.; 

• nasadzenia wzdłuż ul. Chopina - 418 szt.; 

• nasadzenia wzdłuż ul. Powstańców - 10 szt. 

 

Ogólnie dokonano nasadzeń: 

• krzewów -1.347; 

• drzew-18; 
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• bylin-120; 

• traw - 330; 

• pnączy - 50. 

Razem dokonano nasadzeń w ilości: 1.865 szt. 

 

4. Edukacja ekologiczna. 

Zorganizowano dla Mieszkańców trzy spotkania dot. tematyki związanej z ochroną 

powietrza i Programem „Czyste Powietrze”. 

 

Wykonywanie bieżących obowiązków służbowych (uczestnictwo w spotkaniach roboczych, 

naradach, dyżury burmistrza) - Załącznik nr 4 do sprawozdania 

 

W dniu 3 lutego 2025 r. Burmistrz Miasta uczestniczył w spotkaniu z seniorami z klubu 

seniora Babie Lato wraz z Sekretarz Miasta p. Renatą Jóźwiak. 

 

W dniu 26 lutego 2025 r. Burmistrz Miasta brał udział w spotkaniu roboczym z firmą 

STRABAG w sprawie czasowej organizacji ruchu na 2 etapie modernizacji DW 634 wraz  

z Zastepcą Burmistrza p. Tomaszem Pieloszczykiem, Sekretarz Miasta p. Renatą Jóźwiak. 

 

Wykonywanie funkcji reprezentacyjnej (uczestnictwo w wydarzeniach kulturalnych, 

sportowych, uroczystościach państwowych o zasięgu lokalnym, regionalnym  

i państwowym, reprezentowanie Miasta Zielonka).  

 

W dniu 1 lutego 2025 r. Burmistrz Miasta uczestniczył w otwarciu 100-dniówki Zespołu 

szkół im. Prezydenta Ignacego Mościckiego w Zielonce. 

 

W dniu 16 lutego 2025 r. Burmistrz Miasta brał udział w koncercie dla małżonków, którzy 

obchodzili swoje 50-lecie małżeństwa w ubiegłych latach wraz z Przewodniczącym Rady 

Miasta p. Andrzejem Markiem Grodzkim oraz radnymi. 

 

W dniu 17 lutego 2025 r. Burmistrz Miasta uczestniczył w uroczystości z okazji święta 

pracowników cywilnych policji  - pracujących w komisariatach powiatu wołomińskiego wraz 

z Sekretarz Miasta p. Renatą Jóźwiak. 

 

W dniu 21 lutego 2025 r. uczestniczył w koncercie z okazji jubileuszu 50-lecia pożycia 

małżeńskiego, wraz z Przewodniczącym Rady Miasta p. Andrzejem Markiem Grodzkim, 

radni: p. Jadwiga Wójcik, p. Renata Ochocińska, p. Anna Abramczyk,  

 p. Tomasz Wołujewicz, p. Joanna Nicole-Urbanowicz, p. Sławomir Moczarski, p. Eryk 

Radziszewski, p. Tadeusz Szklarski. Był to koncert podsumowujący wszystkie jubileusze 

50-lecia pożycia małżeńskiego obchodzone w ubiegłych latach. 

 

W dniu 22 lutego 2025 r. Burmistrz Miasta uczestniczył w charytatywnym konercie 

zorganizowanym przez teatr Groteska ze Szkoły Podstawowej Nr 4 wraz z Sekretarz 

Miasta p. Renata Jóźwiak. 
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W dniu 27 lutego 2025 r. Burmistrz Miasta uczestniczył w akcji częstowania mieszkańców 

pączkami z okazji tłustego czwartku wraz z Przewodniczącym Rady Miasta p. Andrzej 

Marek Grodzki, Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Sławomir Moczarki, radni: p. Jadwiga 

Wójcik, p. Renata Ochocińska, p. Anna Abramczyk, p. Piotr Ostrowski, p. Tomasz 

Wołujewicz, p. Łukasz Jagliński, p. Sebastian Słowik, p. Karol Ducki, p. Tadeusz Szklarski, 

Sekretarz Miasta p. Renata Jóźwiak. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, iż uczestniczył w komisjach: 

 

W dniu 25 lutego 2025 r. uczestniczył w posiedzeniu wspólnym: Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Inwestycji, Gospodarki Środowiaska I Transportu oraz Komisji Edukacji, Rodziny, 

Bezpieczeństwa I Porządku Publicznego. Było to posiedzenie przedsesyjne. 

 

W dniu 26 lutego 2025 r. Burmistrz Miasta uczestniczył w połączonym posiedzeniu, 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Komisji Budżetu oraz Komisji Kultury, Spraw 

Społecznych, Ochrony Zdrowia I Sportu. Było to posiedzenie przedsesyjne. 

 

Burmistrz Miasta poinformował. iż odbył 5 dyżurów, w tym 4 spotkania indywidualne  

z mieszkańcami w dniach 4 lutego, 11 lutego, 18 lutego, 25 lutego br. oraz dyżur 

telefoniczny w dniu 18 lutego br. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił wykaz 7 uchwał przekazanych do wykonania z XI sesji Rady 

Miasta w dniu 30 stycznia 2025 r., gdzie poinformował, że uchwały są w realizacji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż przed sesją zgłosili sie mieszkańcy Osiedla 

Wolności I Osiedla Przemysłowa, którzy są zainteresowani tematem wycinki drzew na 

bocznicy kolejowej, dlatego też zwrócił się do Burmistrza Miasta o przekazanie bieżących 

informacji dotyczących prac na bocznicy kolejowej. Kontynuując poinformował, iż na sesji 

nie jest przewidziany punkt porządku obrad, który pozwala na zadawanie pytań 

Burmistrzowi, jednak korzystając z zaistniałych możliwości zwrócił się z prośbą do 

Burmistrza Miasta o przekazanie zainteresowanym informacji na ten temat. 

 

Burmistrz Miasta poinformował, iż już wcześniej informował za pomoca dostępnych 

kanałów komunikacyjnych o faktycznym stanie wspomnianej sprawy I obecnie nie ma 

nowych informacji, jedynie co może to uszczegółowić już znane fakty w tej sprawie. 

Wycinka rozpoczęła się w poprzedni piątek, która trwała również w poprzednią sobotę. 

Została zrealizowana na zlecenie spółki, która posiada służebność przejazdu po bocznicy 

kolejowej. Zrealizowana była w zakresie wszystkich drzew, które nie wymagają obowiązku 

złożenia do Urzędu Miasta Zielonka wniosku o wycince, czyli nie podlegają przepisom 

wynikającym z ustawy, a więc wszystkie te drzewa mogły zostać wycięte.  

W toku przeprowadzonej kontroli stwierdzono, iż nie wszystkie drzewa mają wymagany 

obwód określony w ustawie, czyli niektóre drzewa, które zostały wycięte miały większy 

obwód. W tych przypadkach zostały wszczęte postępowania wyjaśniające i będą nałożone 

odpowiednie kary. Z otrzymanych informacji wynika, że są realizowane założenia te które 

były publikowane w biuletynie, jak również przedstawiane na sesji Rady Miasta Zielonka. 
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Miasto Zielonka nie jest władne w żadnym obszarze, aby podmioty prywatne informowały 

o założeniach, czy zamierzeniach inwestycyjnych. Sprawy związane z wycinką są pod 

stałą kontrolą i po zakończeniu postępowania wszystkie informacje zostaną przekazywane 

opinii publicznej. Burmistrz Miasta poinformował, iż na chwilę obecną nie ma więcej 

informacji na ten temat, natomiast poglądy przedstawiane w internecie, zdementował, 

informując że wycinka nie jest realizowana na wniosek Starostwa Wołomińskiego. Decyzja 

wydana przez miasto dotyczyła innych drzew w ilości 2-3 szt., które miały zostać wycięte 

na wniosek mieszkańców bloków przy ul. Przemysłowej. Realizacja przedmiotowej wycinki 

była konsekwencją pozwolenia wydanego firmom - spółce która ma służebność na 

przejazd bocznicą kolejową. Służebność została udzielona wspomnianej spółce pod 

koniec 2018 roku na krótki okres przed zakończeniem kadencji 2014-2018 r. Spółka 

posiada służebność przejazdu, ma możliwość dokonywania wycinki drzew na tejże 

bocznicy, w związku z zamiarem przeprowadzenia dalszej modernizacji linii kolejowej. 

Podsumowując Burmistrz Miasta poinformował, iż przekazał wszystkie informację 

dotyczące stanu aktualnego i faktycznego sytuacji związanej z wycinką drzew w okolicy 

torowiska bocznicy. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż mieszkańcy są zainteresowani wszelkimi 

informacjami związanymi z tą sprawą, natomiast wiedza na ten temat jest na dzień 

dzisiejszy taka, jaką Państwu przekazał Burmistrz Miasta. 

 

Burmistrz Miasta w uzupełnieniu stwierdził, iż zaniepokojenie mieszkańców jest całkowicie 

zrozumiałe i naturalne, natomiast cała wiedza na ten temat została zawarta w broszurze, 

która została dostarczona do każdej szkrzynki pocztowej naszych mieszkańców. Ponadto 

poinformował, iż w dniu wczorajszym wpłynał do Urzędu Miasta drogą elektroniczną e-mail 

– pismo mieszkańców ul. Przemysłowej, które infromuje iż mieszkańcy nie chcieliby 

odstępowania od zmiany przeznaczenia tego terenu przy ul. Podleśnej, który 

bezpośrednio oddziałuje na bocznicę kolejową, gdzie jakoby tej zmianie Rada Miasta 

byłaby przeciwna.  

Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż Rada Miasta, jak również On nigdy nie był przeciwny takiemu 

rozwiązaniu, jednocześnie informując o możliwych do przewidzenia przeznaczeniu tego 

terenu, a mianowicie w tym miejscu może powstać baza paliw, składowisko odpadów, 

sortownia odpadów oraz różne inne przedsięwzięcia, o których jasno była informowana 

opinia publiczna w broszurze, jak również na sesji Rady Miasta. Ponadto, zachęcił 

wszystkich mieszkańców, którzy chcieliby zgłębić wspomniany temat, aby zobaczyli 

retransmisję sesji Rady Miasta Zielonka, która odbyła się 30 stycznia 2025 roku. Sytuacja 

na dzień dzisiejszy jest pokłosiem działania, które wszyscy widzieli. Ponadto wyjaśnił, iż 

jako miasto nie wycofuje się z dażenia do tego, aby baza paliw w Zielonce nie powstała. 

Jężeli baza paliw w Zielonce nie powstanie, wówczas bocznica do przetaczania cystern 

nie będzie wykorzystywana, ponieważ nie będzie potrzebna. Z obserwacji całej sytuacji 

wynika, że właściciel jest związany z tą działalnością i podjął konkretne kroki zmierzające, 

aby w tym miejscu baza paliw została uruchomiona. Podsumowując zachecił wszystkich 

mieszkańców Osiedla Wolności oraz Osiedla Przemysłowa do bieżącego śledzenia naszej 

strony internetowej, bo tam będą zamieszczane aktualne informacje związane z tą 

sprawą. Na zakończenie stwierdził, iż nikt z urzedniów jak i Burmistrz nie chcą, aby w tym 
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miejscu powstała baza paliw, jednak na chwilę obecną prawo pozwala na powstanie bazy 

paliw w tym miejscu. 

 

Radny Tomasz Wołujewicz zwrócił się do Burmistrza Miasta o uszczegółowienie dotyczące 

spotkania w dniu 26 lutego 2025 r. dotyczące drogi wojewódzkiej 634 z wykonawcą firmą 

STRABAG, gdzie zwrócił się o przedstawienie szczegółów spotkania w szczególności  

o czasowej organizacji ruchu. 

 

Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż spotkanie dotyczyło kwestii organizacji ruchu, która została 

juz zatwierdzona. W ramach dobrej współpracy miasto opiniuje do projektu czasowej 

organizacji ruchu. W przypadku drogi wojewódzkiej opiniowanie nie jest wiążące, miasto 

może jedynie zabiegać żeby pewne element organizacji ruchu, takie które chcielibyśmy 

żeby zostały wdrożone, aby ostatecznie czasową organizację ruchu zatwierdził nadzór 

wojewódzki. Czasowa organizacja ruchu zostanie wdrożona od 10 marca br., o czym była 

informacja na stronie internetowej, nie przewidywała rozwiązania, które mogło udrożnić 

ruch drogowy. Przedmiotem tego spotkania była kwestia związana z wprowadzeniem 

lewoskrętu z ul. Legionów, umożliwiając wjazd na wiadukt i dostanie się bezpośrednio do 

skrzyżowania drogi wojewódzkej 634 z drogą wojewódzką 631. Nie jest to rozwiązanie 

które jest zadawalające dla kogokolwiek, ale napewno przyczyni się do upłynnienia ruchu 

w mieście. Na spotkaniu omówiono to rozwiązanie szczegółowo, wykonawca przychylił się 

do tego pozytywnie. Efektem tego spotkania jest wpływ w dniu dzisiejszym do Urzędu 

Miasta Zielonka do zaopiniowania podetap czasowej organizacji ruchu, uwzględniający 

lewoskręt z ul. Legionów. Urząd Miasta będzie opiniował to rozwiązanie pozytywnie  

i będzie wnioskować, aby nadzór wojewódzki uwzględnił ten wniosek jako podetap. 

Kontynuujac wyjaśnił, iż lewoskręt z ul. Legionów będzie mógł zostać wdrożony dopiero po 

zakończeniu najcięższych robót ziemnych, które będa realizowane na skrzyżowaniu  

ul. Legionów i drogi wojewódzkiej 634. Front robót budowlanych będzie prowadzony po 

dwóch skrajnych jego odcinkach, czyli w pierwszej kolejności będą wykonywane prace na 

skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 634 z ul. Legionów oraz przed skrzyżowaniem drogi 

wojewódzkiej 634 z ul. Wojska Polskiego, pomimo, iż ul. Wojska Polskiego z ul. Kolejową 

będzie cały czas połączona, umożliwiając przejazd w obu kierunkach. Po zakończeniu 

wspomnianych robót ziemnych związanych z instalacjami i sieciami kanalizacyjnymi, 

zostanie otwarte skrzyżowanie, w taki sposób, że wspomniany lewoskręt zostanie 

zastosowany. Ponadto Urząd Miasta Zielonka będzie wnioskować, aby podczas 

obowiązywania czasowej organizacji ruchu była uruchomiona czasowa sygnalizacja 

świetlna lub zastosowane inne szykany, które pomogą w zachowaniu bezpieczeństwa  

w ruchu drogowym. Kolejne etapy czasowej organizacji ruchu będa omawiane, jeżeli 

zostaną pozytywnie zaopiniowane wykonawcy, wówczas zostaną także przedstawione 

opinii publicznej. Ruch drogowy podczas drugiego etapu przebudowy będzie zapewniony 

zawsze jednokierunkowy, z Warszawy do Wołomina w taki sposób, aby zapewnić dojazd 

mieszkańcom Osiedla Poligon do swoich domów, ale również aby po zakończeniu budowy 

mostu przy ul. Dziennikarskiej, ruch zostanie skierowany do pierwszego etapu 

modernizacji drogi wojewódzkiej 634.  

Burmistrz Miasta zaapelował o wyrozumiałość mieszkańców, sytuacja komunikacyjna nie 

będzie łatwa. Samorządy gminne czekały na tą inwestycję bardzo długo, obecnie jest 
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realizowana i po oddaniu do użytku wszystkim będzie łatwiej funkcjonować w ruchu 

drogowym. Czasowa organizacja ruchu będzie obowiązywać od 10 marca br. od około 

godziny 11:00-12:00, wówczas lewoskret z ul. Legionów nie będzie jeszcze czynny, jednak 

po wykonaniu prac ziemnych zostanie wprowadzony podetap umożliwiający skręt w lewo. 

 

Radny Tomasz Wołujewicz w uzupełnieniu wyjaśnił, iż wprowadzenie czasowej organizacji 

ruchu nastąpi po porannym szczycie komunikacyjnym, tak aby mieszkańcy mogli 

wyjechać z miejsca zamieszkania do Warszawy. 

 

Burmistrz Miasta potwierdzając wypowiedź Przewodniczącego Komisji Inwestcji, 

poinformował, iż czasowa organizacja ruchu będzie wprowadzona po porannym szczycie 

komunikacyjnym, a więc około godziny 11:00-12:00. Prace budowlane zawsze będą 

prowadzone po jednej stronie części jezdni. W pierwszej kolejności rozpoczna się po 

stronie południowej tj. po pasie jezdni, który prowadzi do Wołomina. Po wykonaniu tych 

prac budowlanych wykonawca przejdzie na drugą stronę północną, a więc drugą część 

pasa jezdni. Każdy z naszych mieszkańców prowadzący działalnośc gospodarczą będzie 

miał zapewniony wjazd i wyjazd na swoją posesję. 

 

Przewodniczący Rady Miasta w uzupełnieniu dopełnił, iż mieszkańcy Zielonki na bieżąco 

śledzą informacje o modernizacji odcinka w Zielonce. Należy się spodziewać, że w czasie 

drugiego etapu modernizacji, ruch pojazdów tranzytowy z pozostałej części powiatu, 

będzie wzmagał natężenie ruchu drogowego, przez co w początkowej fazie będzie on 

bardzo uciążliwy. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych ma 

pytania do sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Brak pytań. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Komisariatu Policji w Zielonce za okres od dnia 1 stycznia  

2024 r. do dnia 31 grudnia 2024 r. (Druk Nr 94) został przekazany Radnym wraz  

z materiałami na sesję oraz skierowany został do wszystkich Komisji stałych Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż Komendant Komisariatu Policji  

w Zielonce podinsp. Mariusz Barański jest obecny na posiedzeniu sesji Rady Miasta 

Zielonka, dlatego też zwrócił się o przedstawienie sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, Pan Komendant był obecny na połączonym 

posiedzeniu Komisji Inwestycji, Komisji Edukacji, Komisji Rewizyjnej, gdzie sprawozdanie 

było przedstawione radnym, była możliwość zadawania pytań, dlatego też poprosił  

o skrótowe przedstawienie sprawozdania. 

 

podinsp. Mariusz Barański /Komendant Komisariatu Policji w Zielonce/ przedstwił 

sprawozdanie informując, iż Komisariat Policji w Zielonce jest jedną z siedmiu jednostek 

wchodzących w skład Komendy Powiatowej Policji w Wołominie. Terytorialny zasięg 
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działania jednostki pokrywa się z obszarem administracyjnym Miasta Zielonka. Służba 

obecnie pełniona jest przez całą dobę. W strukturze organizacyjnej Komisariatu 

funkcjonują: Zespół Dyżurnych, Zespół Patrolowo - Interwencyjny, Zespół Dzielnicowych, 

Zespół Kryminalny, jednoosobowe stanowisko do spraw wykroczeń. W Komisariacie Policji 

w Zielonce zatrudnione są dwie osoby na stanowiskach cywilnych. 

Komisariat zarządzany jest przez Komendanta Komisariatu Policji i jego Zastępcę. W 2024 

roku stan etatowy Komisariatu Policji w Zielonce wynosił 24 policjantów (22 etaty 

wykonawcze + 2 etaty kierownicze) Komisariat Policji w Zielonce jest obecnie jedną  

z najmniej licznych etatowo jednostek organizacyjnych Policji w Powiecie Wołomińskim. 

Na koniec 2024 r. Komisariat nie posiadał pełnej obsady etatowej. Wakaty występowały  

w Zespole Patrolowo Interwencyjnym - 2, w Zespole Kryminalnym -1, w Zespole 

Dyżurnych – 2. Podstawowymi zagrożeniami, które występowały na terenie Zielonki  

w 2024 roku były: uszkodzenia mienia - 18, kradzież z włamaniem - 12, uszkodzenie  

ciała – 5. 

 

Ilość przestępstw zaistniałych w roku 2024 w porównaniu do roku 2023. 

• 281 przestępstw ogółem co stanowi 105,6 % poziomu z roku 2023 

• 226 przestępstw o charakterze kryminalnym co stanowi 104 % z roku 2023 

• 12 kradzieży z włamaniem co stanowi 109 % poziomu z roku 2023 

• 63 kradzieże co stanowi 81,8 % poziomu z roku 2023 j. 

• 3 kradzieże samochodów co stanowi 60 % poziomu z roku 2023 

• 18 uszkodzeń mienia co stanowi 120 % poziomu z roku 2023 

• 3 rozboje poziom z roku 2023 

• 5 uszkodzeń ciała co stanowi 166,6 % poziomu z roku 2023 

• 1 pobicie poziom z roku 2023 

• 11 przestępstw o charakterze narkotykowym co stanowi 73,3 % poziomu z roku 2023 J, 

• 19 przestępstw drogowych co stanowi 79,1 % poziomu z roku 2023 J, 

• 6 przestępstw o charakterze gospodarczym co stanowi 120 % poziomu z roku 2023 

 

Policjanci Komisariatu Policji w Zielonce w roku 2024; 

• w ramach czynności związanych ze zwalczaniem przestępczości narkotykowej 

zabezpieczyli 178,7 grama substancji odurzających i psychotropowych. 

• zabezpieczyli na poczet przyszłych kar i roszczeń mienie w wysokości 78.480 zł. 

• odzyskali mienie o wartości łącznej 36.102 zł. 

W 2024 roku policjanci na terenie Zielonki ujawnili łącznie 614 wykroczeń za które, gdzie 

nałożono 211 mandatów karnych oraz zastosowano 226 pouczeń. 

Ponadto w sprawach o wykroczenie przeprowadzono czynności wyjaśniające w trakcie 
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których skierowano do Sądu 86 wniosków o ukaranie. W przypadku 91 ujawnionych 

wykroczeń odstąpiono od kierowania wniosków o ukaranie. 

Policjanci Komisariatu Policji w Zielonce w roku 2024 zrealizowali 889 służb patrolowo-

interwencyjnych, zrealizowali 425 służb obchodowych, przeprowadzili 2211 interwencji, 

zatrzymali 33 sprawców na gorącym uczynku popełnienia przestępstwa, ujawnili 44 osoby 

poszukiwane, zrealizowali 94 doprowadzenia osób zatrzymanych na polecenia Sądów, 

Prokuratur i innych organów, wylegitymowano 2756 osób. 

Do najbardziej niebezpiecznych miejsc w roku 2024 na terenie Zielonki należały: 

• ulica Wyszyńskiego i Poniatowskiego / trasa 634 /; 

• ulica Piłsudskiego /trasa 631/: 

• ulica Marecka: 

• ulica Kolejowa w roku 2024 na terenie Zielonki zaistniało 210 kolizji, oraz owych. 

Ofiar śmiertelnych nie było w roku 2023 zaistniały 3 wypadki drogowe w których 

rannych zostało 4 osoby. Ofiar śmiertelnych nie było. 

 

Policjanci Komisariatu Policji w Zielonce oraz Wydziału Ruchu Drogowego KPP  

w Wołominie ujawnili 19 przestępstw drogowych. 

 

Działalność Komisariatu Policji w Zielonce w zakresie zapewnienia bezpieczeństwa 

i porządku publicznego. 

W celu zapobiegania popełnianiu przestępstw i wykroczeń na obsługiwanym terenie,  

w Komisariacie Policji prowadzona jest bieżąca analiza zdarzeń, dzięki, której 

rozmieszczenie patroli policyjnych jest dostosowywane do miejsca i czasu ich zaistnienia. 

Oprócz typowych czynności wykrywczych, które są wykonywane w każdej sprawie  

o przestępstwo lub wykroczenie, kilkakrotnie w ciągu miesiąca przeprowadzane są 

działania mające na celu ograniczenie określonych typów przestępstw. Kilka razy w roku 

przeprowadzane są akcje prewencyjne mające na celu zapewnienie bezpieczeństwa 

mieszkańcom, takie jak: 

• Bezpieczne Ferie - w okresie ferii zimowych; 

• Bezpieczne Wakacje - w okresie wakacji; 

• Bezpieczna Kolej - w pociągach i rejonach stacji PKP; 

• Bezpieczna Droga do Szkoły 

• Niechronieni Uczestnicy Ruchu Drogowego 

• Komórka 

 

Współpraca z instytucjami z terenu Zielonki w zakresie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego. 

Współpraca z instytucjami z terenu Zielonki od wielu lat jest na bardzo dobrym poziomie. 

Policjanci podczas realizacji czynności służbowych zawsze niezwłocznie uzyskują 

stosowną pomoc. Nieocenioną inicjatywą Miasta Zielonka jest sfinansowanie w roku 2024 

zakupu dwóch pojazdów dla potrzeb Komisariatu, oraz sprzętu administracyjno biurowego. 

Miasto na ten cel przeznaczyło kwotę 170.000zł. Kolejną mającą wpływ na poziom 

bezpieczeństwa mieszkańców miasta jest finansowanie służb ponadnormatywnych  

o charakterze prewencyjnym. Dzięki temu istnieje możliwość kierowania większych sił do 
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patrolowania szczególnie niebezpiecznych rejonów miasta.  

W roku 2024 władze miasta sfinansowały służby ponadnormatywne na kwotę 90.000 zł. 

Pozwoliło to na zorganizowanie 134 patroli ponadnormatywnych w łącznym wymiarze 

1612 godzin, w trakcie których przeprowadzono 203 interwencje policyjne; 

wylegitymowano 232 osoby; ujawniono 38 wykroczeń, nałożono 9 mandatów karnych, 

zatrzymano 4 sprawców przestępstw, zatrzymano 20 sprawców wykroczeń, zatrzymano  

6 osób poszukiwanych. 

W 2024 roku kontynuowana była także współpraca ze znajdującymi się na terenie miasta 

szkołami, policjanci Komisariatu Policji w Zielonce w ramach profilaktyki społecznej odbyli 

szereg spotkań z uczniami oraz gronem pedagogicznym na różnego rodzaju spotkaniach 

których celem było propagowanie bezpiecznego zachowania. Spotkania takie odbywały 

się także z różnego rodzaju organizacjami funkcjonującymi na terenie miasta. Policjanci 

Komisariatu Policji w Zielonce odbyli 39 takich spotkań. 

 

Burmistrz Miasta podziękował za pracę funkcjonariuszy Policji, ale również za kierowanie 

jednostką Komendantowi Komisariatu Policji za cały 2024 rok. Okres ten charakteryzował 

się bardzo trudnymi wydarzenia, z którymi wcześniej nie było doświadczenia w ich 

występowaniu, pandemia wirusa, czy wybuch wojny w Ukrainie, wówczas na zielonkowską 

Policję zawsze można liczyć. Podejmowane działania przez Pana Komendanta 

spowodowały, że w roku 2024 udało się pozyskać trzech policjantów do pracy  

w komisariacie. Sytuacja kadrowa Komisariatu Policji w Zielonce pomimo niedoborów 

etatowych, jest stabilna i dobra. Zaangażowanie policjantów, jak również Pana 

Komendanta zawsze jest na najwyższym poziomie. Współpraca Pana Komendanta  

z Urzędem Miasta Zielonka jest zawsze owocna, co udało się zauważyć przy współpracy 

 z Ośrodkiem Kultury i Sportu gdzie wprowadzono mechanizm usprawniający stwierdzania 

zgonu. Usprawnienie to ma duże znaczenie, ponieważ usprawnia pracę. Sytuacja prawna 

w tym zakresie jest węzłowa i złożona. 

Burmistrz Miasta podsumowując wyraził nadzieję że służba Pana Komendanta w Zielonce 

będzie tożsamą z kadencją Burmistrza Miasta i będzie trwać jeszcze bardzo długo, co 

przyczyni się do stałego wzrostu bezpieczeństwa, czego życzy sobie, jak również 

wszystkim mieszkańcom Zielonki. 

 

podinsp. Mariusz Barański /Komendant Komisariatu Policji w Zielonce/ na wstępie 

podziękował za słowa uznania zgromadzonym, stwierdzając, iż wszystko wskazuje, że 

może to być tzw. „ostatnie okrążenie”, jednak jeżeli przełożeni zadecydują inaczej, to 

wszystko może się jeszcze zdarzyć. Na zakończenie podziękował Burmistrzowi Miasta, za 

bardzo dobrą ocenę pracy zielonkowskiego komisariatu wskazując, iż są one bardzo 

ważne w kontekście codziennej służby.  

 

Burmistrz Miasta dodał, iż wyrażona nadzieja w ostatniej wypowiedzi wskazująca na 

dalszą współpracę jest poparta chęcią, dalszej współpracy, tak aby poziom 

bezpieczeństwa stale się podnosił, wskazując iż obecny Komendant, najlepiej zna miasto  

i jest świadomy problemów w przestrzeni publicznej. Kontynuując stwierdził, iż 30 lat  

w służbie stanowi duży dorobek zawodowy, jednak 39 lat służby byłoby wspaniałym 

wynikiem zawodowym w służbie. Burmistrz Miasta wyraził nadzieję, że służba 
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Komendanta będzie tożsama z kadencją Burmistrza Miasta, co pozwoli na rozwiązywanie 

nowych problemów i wyzwań, które zawsze się pojawiają. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Moczarski poinformował, że Komisja 

Budżętu, Komisja Społeczna i Komisja Skarg Wniosków i Petycji zapoznały się  

z projektem uchwały, natomiast pozostałe Komisje stałe Rady Miasta – Komisja Inwestycji, 

Komisja Edukacji i Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przytoczył sentencję uchwały wskazując, iż przyjmuje się 

sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Zielonce za okres od dnia 1 stycznia 

2024 r. do dnia 31 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził głosowanie Uchwały Nr XII/93/25  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisariatu Policji w Zielonce za okres 

od dnia 1 stycznia 2024 r. do dnia 31 grudnia 2024 r. /załącznik nr 5./ 

 

Głosowanie: 

za – 14 radnych: 

Abramczyk A., Ducki K., Grodzki A.M., Jagliński Ł., Moczarski S., Nicole–Urbanowicz J., 

Ochocińska R., Ostrowski P., Pietruszka P., Radziszewski E., Słowik S., Szklarski T., 

Wołujewicz T., Wójcik J. 

przeciw – 0 radnych 

wstrzym. się – 0 radnych 

Nieobecna – Jankowska M. 

udział w głosowaniu wzięło: 14 radnych 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce za 2024 rok.  

(Druk Nr 95) został przekazany Radnym wraz z materiałami na sesję oraz skierowany do 

wszystkich Komisji stałych Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż na sesji Rady Miasta Zielonka jest obecny  

/Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce/ p. Michał Kozioł. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Zielonce Pana Michała Kozioł o przedstawienie sprawozdania z działalności Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Zielonce za 2024 rok. 

 

Pan Michał Kozioł /Prezes Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce/ poinformował, iż 
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Ochotnicza Straż Pożarna w Zielonce jest jednostką ochrony przeciwpożarowej włączoną 

do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego, funkcjonuje na podstawie Ustawy  

o Ochotniczych Strażach Pożarnych, Ustawie Prawo o Stowarzyszeniach, Ustawie  

o Ochronie Przeciwpożarowej oraz innych, ma własny statut. Otrzymane dotacje oraz 

uzyskane dochody z działalności gospodarczej w całości są przeznaczane na działalność 

statutową. W Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce jest trzech kierowców pracujących 

na etacie, których zatrudnia Urząd Miasta Zielonka. 

Ochotnicza Straż Pożarna w Zielonce w swoich szeregach zrzesza 71 członków (wzrost  

o 1 osobę względem 2023) w tym 35 strażaków Zespołu Ratowniczego (wzrost o 4 osoby 

względem 2023). Dziesięciu z nich posiada uprawnienia do poruszania się pojazdami 

uprzywilejowanymi oraz ciężarowymi (bez zmian względem 2023). Wszyscy członkowie 

Zespołu Ratowniczego mogą brać czynny udział w akcjach ratowniczo - gaśniczych. 

Wśród członków Zespołu Ratowniczego jest 8 dyplomowanych ratowników 

medycznych, pozostali posiadają uprawnienia Ratownika KPP. Ponadto na dzień  

31 grudnia 2024 na szkolenie podstawowe strażaka oczekuje 3 kandydatów.  

W strukturach Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce funkcjonuje Młodzieżowa Drużyna 

Pożarnicza, która na koniec 2024 roku zrzeszała 14 osób w wieku 12-18 lat. 

W roku sprawozdawczym członkowie Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce brali 

udział w szkoleniach organizowanych przez Komendę Powiatową PSP w Wołominie. 

W ramach doskonalenia zawodowego strażaków OSP, Naczelnicy przeprowadzili 

20 zbiórek szkoleniowych. Strażacy Zespołu Ratowniczego brali czynny udział 

w 4 ćwiczeniach organizowanych przez Jednostkę Ratowniczo-Gaśniczą PSP 

w Wołominie, w tym ćwiczenia na terenie Bazy Paliwnr 5 w Emilianowie. Udział strażaków 

w różnego rodzaju ćwiczeniach i programach szkoleniowych pozwala na utrzymanie 

gotowości bojowej na najwyższym poziomie. Wszyscy strażacy biorący udział w akcjach 

ratowniczo-gaśniczych posiadają odpowiednie kursy, aktualne badania lekarskie oraz 

ubezpieczenie od nieszczęśliwych wypadków podczas działań jak i ćwiczeń lub szkoleń. 

W 2024 roku funkcjonariusze Wydziału Operacyjnego Komendy Powiatowej PSP 

w Wołominie, przeprowadzili jedną kontrolę gotowości bojowej jednostki OSP Zielonka. 

Kontrola polegała na wykonaniu losowo wybranego ćwiczenia oraz sprawdzeniu stanu 

technicznego posiadanego sprzętu. OSP Zielonka otrzymała ocenę bardzo dobrą. 

Ochotnicza Straż Pożarna w Zielonce na swoim wyposażeniu posiada pięć 

samochodów specjalnych, przyczepę bytową oraz przyczepę pompową. Ponadto Prezes 

wymienieł pojazdy i przyczepy, które są na stanie OSP Zielonka: 

• Lekki samochód specjalny Volkswagen Transporter T6 do przewozu osób. 

• Średni uterenowiony samochód ratowniczo-gaśniczy Renault Midlum 4x4 ze 

zbiornikiem na wodę o pojemności 2700 litrów, sprzętem do ratownictwa technicznego, 

medycznego oraz do działań na akwenach wodnych. 

• Ciężki samochód ratowniczo-gaśniczy Scania P410 4x4 ze zbiornikiem na wodę  

o pojemności 5000 litrów, sprzętem ratownictwa technicznego, medycznego, 

wysokościowego oraz sprzętem do zwalczania pożarów wewnętrznych. 

• Ambulans Renault Trafie spełniający standard P Zespołu Ratownictwa 

Medycznego PRM. 

• Lekki samochód ratowniczo-gaśniczy Mercedes Sprinter SLPGaz - wyposażony  

w sprężarkę do ładowania zbiorników ciśnieniowych, motopompy sprzęt do ratownictwa 
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wysokościowego oraz inny drobny sprzęt ratowniczy. 

• Przyczepę bytową wyposażoną w agregat prądotwórczy trójfazowy o mocy 7,8 kW, 

namiot pneumatyczny o powierzchni około 40m2 wraz z oświetleniem i ogrzewaniem, 

zestaw do tlenoterapii masowej, łóżka połowę oraz koce. 

• Przyczepę pompową wyposażoną w trzy motopompy o łącznej wydajności 4800 l/min, 

składany zbiornik brezentowy o pojemności 13 m3 oraz węże tłoczne W110 oraz W75. 

 

W minionym roku Ochotnicza Straż Pożarna w Zielonce podejmowała 221 różnego 

rodzaju interwencji na terenie gminy oraz powiatu (dane z systemu SWD-ST 

administrowanego przez Komendę Powiatową PSP w Wołominie). Ta liczba nie obejmuje 

wyjazdów do prac zlecanych przez UM Zielonka, czy Inspektora ds. Zarządzania 

Kryzysowego Urzędu Miasta Zielonka.  

 

\N 2024 roku strażacy OSP Zielonka brali udział w kilku dużych zdarzeniach na terenie 

gminy, powiatu jak i na terenie miasta Warszawy. Między innymi zastępy wyjeżdżały do 

pożaru stolarni w Kobyłce - podawanie wody i zapewnienie zabezpieczenia sprzętu 

ochrony dróg oddechowych, pożaru zabudowań i pojazdu w Kobyłce – podawanie wody  

i zapewnienie zabezpieczenia sprzętu ochrony dróg oddechowych, pożaru CH Marywilska 

44 w Warszawie - podawanie wody, pożar lasu na poligonie w Zielonce - podawanie wody, 

utworzenie punktu czerpania wody, dozór pogorzeliska. 

Dotacja na utrzymanie gotowości bojowej otrzymana na rok 2024 (tj. 170 000 zł) została  

w 100% wykorzystana zgodnie z fakturami złożonymi w Urzędzie Miasta Zielonka na mocy 

umowy B.032.86.2024. Poniżej przedstawiam tabelaryczne zestawienie istotniejszych 

wydatków. 

W roku sprawozdawczym Urząd Miasta Zielonka pozyskał ze środków województwa 

mazowieckiego dwie dotacje celowe dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce; 33 600 

zł, co pozwoliło na wykonanie remontu dyżurki i boksów garażowych, oraz 40 000 zł 

przeznaczony na zakup sprzętu i wyposażenia osobistego strażaków. 

Poniżej przedstawiono środki zewnętrzne pozyskane przez Ochotnicza Straż Pożarna  

w Zielonce w 2024 roku: a) 5 000 zł - dotacja z Budżetu Starostwa Powiatu 

Wołomińskiego dla OSP, b) 500 000 zł - dotacja z MSWiA „Bitwa o Remizy”, c) 11 000 zł - 

dotacja z KSRG 

OSP Zielonka założyła plan na 2025 rok: 

• Utrzymanie poziomu wyszkolenia i wyposażenia strażaków 

• Remont dachu nad garażem i świetlicą 

• Dokończenie remontu piątego boksu garażowego 

• Zautomatyzowanie bram wjazdowych 

• Rozszerzenie alarmu i monitoringu 

 

Brak dyskusji nad przedstawionym sprawozdaniem. 

 

Burmistrz Miasta podziękował za działałnosć Ochotniczej Straży Pożarnej w 2024 roku, 

wskazując na bardzo duże zaangażowanie ochotników w podejmowaniu zadań. 

Ponadto zaznaczył, iż zadania realizowane przez OSP Zielonka zawsze są 

wykonane na najwyższym poziomie, z czego znana jest nasza jednostka w całym 
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powiecie. Dziękując za pracę, wskazał, że Ochotnicza Straż Pożarna jest w dobrych 

rękach, o czym świadczy aktywność jednostki w sytuacjach kryzysowych,  

np. podczas pandemi koronawirusa, czy działania pomocowe w związku z wojną  

w Ukrainie. 

 

Sekretarz Miasta stwierdziła, iż jako strażaczka Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce 

jest dumna z zielonkowskiej jednostki, nie tylko w dniu 4 maja to jest w dniu  

św. Floriana patrona Strażaków, ale również w rozmowach z Komendantem Straży 

Pożarnej, wskazując na bardzo wysoki poziom wyszkolenia strażaków ochotników, 

gdzie w wielu przypadkach wyszkoleniem I wyposażeniem dorównuje straży 

państwowej. W rozmowach z innymi samorządowcami, komendantami, jednostra 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce jest bardzo wysoko oceniana. Ponadto 

współpraca pomiędzy samorządem, a OSP Zielonka jest bardzo dobra i pozwala na 

wypracowanie relacji na bardzo wysokim poziomie, co przedkłada się na wsparcie 

finansowe na rozwój jednostki, co często stanowi przedmiot zazdrości  

w innych samorządach. Przykładem może być okres modernizacji oświetlenia na 

Osiedlu Poligon, gdzie jak zwykle można było liczyć na zielonkowskich strażaków  

w sytuacji zabezpieczenia infrastruktury pomocniczej. 

 

Radny Tomasz Wołujewicz przychylił sie do wypowiedzi przedmówczyni wskazując na 

opinię dotyczącą jakości wykonywanych zadań przez jednostkę OSP Zielonka, 

wskazując na bardzo wysokie oceny miejscowej jednostki, która zawsze jest  

w pierwszej kolejności angażowana przez Państwową Straż Pożarną, jako 

gwarantująca wykonanie zadania w odpowiedni sposób, ponado obowiązuje opinia 

że jest to jednostką godna zaufania w wykonywaniu powierzonych jej zadań. 

 

Burmistrz Miasta w uzupełnieniu wyjaśnił, iż bardzo często się słyszy o zagrożeniach jakie 

hipotetycznie mogą sie pojawić, wskazując na zagrożenia pojawiające się na trasie 

S8 I konsekwencjach jakie niesie za sobą sąsiedztwo tranzytu. Ponadto złożył Panu 

Prezesowi OSP Zielonka życzenia składane służbom ratowniczym, a więc tylu 

powrotów co wyjazdów. 

 

Przewodniczący Rady Miasta w nawiązaniu do przedmówcy stwierdził, iż druhny 

 i druhnowie służący w OSP Zielonka są zawsze zdyscyplinowani, utrzymują sprzęt 

ratownictwa pożarniczego w pełnej gotowości, świadczyć może o tym regularna 

konsewacja sprzetu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zamknął dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

o przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miasta. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Moczarski poinformował, że Komisja 

Budżętu, Komisja Społeczna i Komisja Skarg Wniosków i Petycji zapoznały się  

z projektem uchwały, natomiast pozostałe Komisje Rady Miasta Zielonka – Komisja 

Inwestycji, Komisja Edukacji, Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta przytoczył sentencje projektu uchwały stwierdzając, iż 

przyjmuje się sprawozdanie Ochotniczej Straży Pożarnej w Zielonce za 2024 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził głosowanie Uchwały Nr XII/94/25  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Zielonce za 2024 rok. /załącznik nr 7/ 

 

Głosowanie: 

za – 14 radnych: 

Abramczyk A., Ducki K., Grodzki A.M., Jagliński Ł., Moczarski S., Nicole–Urbanowicz J., 

Ochocińska R., Ostrowski P., Pietruszka P., Radziszewski E., Słowik S., Szklarski T., 

Wołujewicz T., Wójcik J. 

przeciw – 0 radnych 

wstrzym. się – 0 radnych 

Nieobecna – Jankowska M. 

udział w głosowaniu wzięło: 14 radnych 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

budżetową Miasta Zielonka na rok 2025 (Druk Nr 96) został przekazany Radnym wraz  

z materiałami na sesję oraz skierowany do wszystkich Komisji stałych Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

o przedstawienie opinii Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Moczarski poinformował, że wszystkie 

Komisje Rady Miasta Zielonka zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przywodniczący Rady Miasta zwrócił się do Państwa Radych, czy jest potrzeba 

przedstawienia projektu uchwały. 

Brak głosów wskazujących potrzebę przedstawienia projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby wziąć udział  
w dyskusji nad projektem uchwały. 
Brak dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził głosowanie Uchwały Nr XII/95/25 zmieniająca 

uchwałę budżetową Miasta Zielonka na rok 2025. /załącznik nr 9./ 

 

Głosowanie: 

za – 14 radnych: 
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Abramczyk A., Ducki K., Grodzki A.M., Jagliński Ł., Moczarski S., Nicole–Urbanowicz J., 

Ochocińska R., Ostrowski P., Pietruszka P., Radziszewski E., Słowik S., Szklarski T., 

Wołujewicz T., Wójcik J. 

przeciw – 0 radnych 

wstrzym. się – 0 radnych 

Nieobecna – Jankowska M. 

udział w głosowaniu wzięło: 14 radnych 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż projekt uchwały zmieniającej Uchwałę  

o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Zielonka na lata 2025-2040 (Druk Nr 97) 

został przekazany Radnym wraz z materiałami na sesję oraz skierowany do wszystkich 

Komisji stałych Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

o przedstawienie opinii Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Moczarski poinformował, że wszystkie 

Komisje Rady Miasta Zielonka zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały  

 

Przywodniczący Rady Miasta zwrócił się do Państwa Radych, czy jest potrzeba 

przedstawienia projektu uchwały. 

Brak głosów wskazujących na potrzebę przedstawienia projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał zebranych, czy ktoś z Państwa Radych chciałby 

wziąć udział w dyskusji nad projektem uchwały. 

Brak dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził głosowanie Uchwały Nr XII/96/25 zmieniająca 

Uchwałę o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Zielonka na lata 2025-2040. 

/załącznik nr 11/ 

 

Głosowanie: 

za – 14 radnych: 

Abramczyk A., Ducki K., Grodzki A.M., Jagliński Ł., Moczarski S., Nicole–Urbanowicz J., 

Ochocińska R., Ostrowski P., Pietruszka P., Radziszewski E., Słowik S., Szklarski T., 

Wołujewicz T., Wójcik J. 

przeciw – 0 radnych 

wstrzym. się – 0 radnych 

Nieobecna – Jankowska M. 

udział w głosowaniu wzięło: 14 radnych 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 
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Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż projekt uchwały zmieniający uchwałę  

w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozów autobusowych środkami lokalnego 

transport zbiorowego współfinansowanych przez Miasto Zielonka (Druk Nr 98) został 

przekazany Radnym wraz z materiałami na sesję oraz skierowany do wszystkich Komisji 

stałych Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

o przedstawienie opinii Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Pan Sławomir Moczarski poinformował, że wszystkie 

Komisje Rady Miasta Zielonka zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta przedstawił treść pierwotnej uchwały wskazując zmianę, która została 

zawarta w projekcie uchwały, która wynika z konieczności dostosowania zapisów projektu 

uchwały do regulacji wprowadzonych w innych gminach, wynikających z podpisania nowej 

umowy na usługi przewozów autobusowych. Burmistrz przytoczył treść zmiany zawartej  

w projekcie uchwały, który bedzie procedowany i poddany głosowaniu radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby wziąć udział  

w dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Brak dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zarządził głosowanie Uchwały Nr XII/97/25  

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozów autobusowych 

środkami lokalnego transportu zbiorowego współfinansowanych przez Miasto Zielonka. 

/załącznik nr 13/ 

 

Głosowanie: 

za – 14 radnych: 

Abramczyk A., Ducki K., Grodzki A.M., Jagliński Ł., Moczarski S., Nicole–Urbanowicz J., 

Ochocińska R., Ostrowski P., Pietruszka P., Radziszewski E., Słowik S., Szklarski T., 

Wołujewicz T., Wójcik J. 

przeciw – 0 radnych 

wstrzym. się – 0 radnych 

Nieobecna – Jankowska M. 

udział w głosowaniu wzięło: 14 radnych 

Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad.10 

Pytania ustne, wnioski i oświadczenia Radnych. 
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Brak pytań. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miasta po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XII sesję Rady 

Miasta Zielonka o godz. 19:30. 

 

Protokołował:       

Robert Ufel.      

 


